
Beretning til ordinær generalforsamling tirsdag den 1. september 2020. 

 

Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år 

 

Vi afholder dette års generalforsamling under noget anderledes 

præmisser, dels har vi måttet udskyde fra foråret til nu, dels i lokale med 

begrænsede pladser – alt pga. faren for smitte med Coronavirus. 

  

Foreningen er i år kommet under voldsomt pres, efter TDC har etableret 

fibernet i vores område. Vi kan allerede nu se, at en del medlemmer har 

skiftet til at modtage signal via den ny fiber. Opgørelse viser, at vi har haft 

en tilbagegang i medlemstallet fra april 2019 til d.d. på 171. 

Det har heller ikke hjulpet på tilfredsheden med Stofa efter massive 

udfald hen over året. Der har været foretaget diverse udskiftninger i 

Stofa´s skabe således, at der nu skulle være bedre forsyningssikkerhed. 

Bestyrelsen har forsøgt at få Stofa på banen med tiltag for at modvirke 

medlemsfrafaldet, men der har ikke været noget initiativ fra Stofa´s side.                                                                                                                          

Den omtalte ”flyer” på sidste års generalforsamling er ikke blevet til noget 

– igen manglende interesse fra Stofa. 

Stofa har meldt ud, at opgraderingen af vores forbindelse er udskudt til 

2021 – Corona. 

Tilsynsførende har haft en del henvendelser, som han har klaret – enten 

selv eller med hjælp fra Stofa. 

 

Der har ikke været nogen mødevirksomhed i løbet af året – igen pga. den 

usædvanlige situation. 


